
Redemption Instructions. Please read info below for instructions on how to redeem your Gift card. Redeem 
(use) Online Only at: http://elearngift.com 1) Register an Account at http://elearngift.com then click on 
Book Trip | Redeem 2) Search, Book or purchase based on your product needs. 3) Once you have selected 
the options that best suit your needs, enter the details of the person or all persons involved in the booking or 
product transaction 4) Proceed to the check-out page and copy and paste your eGift card code into the 
Redeem eGift card code box and click submit, proceed to agree to the T&Cs and click Order now to 
complete your booking & transaction, you will shortly receive a confirmation via email. 5) A maximum of 2 
eGift card codes are permitted per transaction, if your basket value exceeds the value of the eGift cards you 
may pay the difference by using Visa, MasterCard or American Express. 6) eLearnGift gift cards have a 12 
months expiration from issuance, except for residents in North America gift cards do not expire. Ireland 
expiration is 60 months and Australia & Germany which is 36 months, subject to local State & Country law 
and any required residual refund value for each State & Country, for full terms and conditions on currency 
and country of residence redemption requirements please visit http://tripgift.com/info/terms-and-
conditions.aspx 7) All website content, customer service, tickets and eVouchers will be in English language. 
Gift cards & eVouchers cannot be exchanged or refunded. 8) For quick answers and any questions regarding 

Gift cards and best use, please visit https://faqs.tripgift.com/ ةءارق ىجرُي .لادبتسالا تاميلعت 
 .كب ةصاخلا ايادهلا ةقاطب لادبتسا ةيفيك لوح تاميلعت ىلع لوصحلل هاندأ تامولعملا
 باسح ليجستب مق (http://elearngift.com 1 :ىلع طقف تنرتنإلا ربع (مادختسالا) لادبتسالا
 ءارشلاب مق وأ زجحا ،ثحبا (2 ."لادبتسا | ةلحر زجحا" ىلع رقنا مث http://elearngift.com ىلع
 كتاجايتحا بسانت يتلا تارايخلل كرايتخا درجمب (3 .كجتنم تاجايتحا ىلإ اًدانتسا
 (4 .ءارشلا ةيلمع وأ زجحلاب نيينعملا صاخشألا وأ صخشلا ليصافت لاخدإب مق ،لضفأ لكشب
 يف كب صاخلا ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب زمر قصلو خسنب مقو جورخلا ةحفص ىلإ لقتنا
 ىلع ةقفاوملاب مق مث ،ميدقت ىلع رقناو ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب زمر لادبتسا عبرم
 اًبيرق ىقلتتس ،ةلماعملاو زجحلا ةيلمع لامكتسال "نآلا بلطا" ىلع رقناو ماكحألاو طورشلا
 لك يف ةينورتكلإ اياده ةقاطب زمر 2 ىصقأب حمسُي (5 .ينورتكلإلا ديربلا ربع اًديكأت
 كنكمي ،ةينورتكلإلا ايادهلا تاقاطب ةميق زواجتت كتايرتشم ةلس ةميق تناك اذإ ،ةيلمع
 تاقاطب ةيحالص يهتنت (6 .سيربسكإ ناكيرمألا وأ دراكرتسام وأ ازيف مادختساب قرفلا عفد
 يف نوميقملا نكي مل ام ،رادصإلا خيرات نم اًرهش 12 دعب eLearnGift نم ةينورتكلإلا ايادهلا
 ،اًرهش 60 دعب يهتنت ادنلريأ يف .اهتيحالص يهتنت ال ايادهلا تاقاطب نإف ةيلامشلا اكيرمأ
 ةميق يألو ،دلبلاو ةلودلل ةيلحملا نيناوقلل اًقفو ،اًرهش 36 دعب ايناملأو ايلارتسأ يفو
 ليوحتلا تابلطتم نأشب ةلماكلا ماكحألاو طورشلا ةفرعمل ،دلبو ةلود لكل ةبولطم ةيقبتم
 ىوتحم عيمج (http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx 7 ةرايز ىجري ،ةماقإلا دلبو تالمعلل
 ةغللاب نوكتس ةينورتكلإلا مئاسقلاو ركاذتلاو ءالمعلا ةمدخو ينورتكلإلا عقوملا
 ةباجإلل (8 .اهدادرتسا وأ ةينورتكلإلا مئاسقلاو ايادهلا تاقاطب لادبتسا نكمي ال .ةيزيلجنإلا
 ةرايز ىجري ،اهل مادختسا لضفأو ايادهلا تاقاطب صوصخب ةلئسأ يأ ىلع ةعيرسلا
https://faqs.tripgift.com/


